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Bom: 
Henvendelse samt brev – Jan kontakter ham igen. 
 
Skrivelse om biodiversitet: 
Debatten drøftet, men vi ønsker pt. Ikke at gøre mere. Der er mange grønne arealer som ikke bliver 
slået. 
 
Stierne: 
Vi tager det med som et punkt til generalforsamlingen. 
Kunne vi evt. få ekspertrådgivning fra kommunen omkring belægning. Carsten undersøger. 
 
De grønne områder: 
Vi foreslår en tur rundt i området for at høre Schultz hvor de har udfordringer, samt forslag til 
billigere beplantning mod boldbanen. Merete kontakter Schultz. 
 
 
Generalforsamling: 
Jørgen booker hallen 
 
Bank: 
Vi fortsætter i den nuværende bank. Vi får tilsendt noget fra bankrådgiveren i forhold til at skulle 
sende kopi af kørekort og sundhedskort. 
 
Legepladserne: 
Vi finder nogen som kan kigge på det. Jørgen og Søren har opgaven 


